	4. KINGDOM OF GOD ON EARTH


Our Father, who art in heaven, hallowed be thy name. Thy kingdom come, thy will be done on earth as it is in heaven…

Jesus taught his disciples this model prayer and Christians have been learning and reciting it for nearly 2,000 years. But what did Jesus have in mind when he taught us to pray “thy Kingdom come”?

KINGDOM OF GOD ON EARTH

Hello! My name is Norm Fadelle.

And I’m Paul Zilmer. 
Jesus taught us to pray for God’s Kingdom to come, and for His will to be done on earth. In this program we’ll see what the Bible says will happen when that prayer is answered. And to begin with, we’ll look at what is meant by “the Kingdom of God.”


To discover that, we have to go back into the ancient history of this land, Israel, and to the very roots of the Jewish people.


This is the ancient city of Jerusalem, which the Bible calls “the city of the great King.” Initially that great king was David, who made this city Israel’s capital 3,000 years ago.

He ruled the twelve tribes of Israel, which extended from the Negev wilderness in the South to the border of Lebanon in the north. The throne of David, and the throne of Solomon his son, was called “the Lord’s throne.” God Himself declared that He was the true King of the people of Israel So the ancient kingdom of Israel was God’s Kingdom on earth.

In one of the greatest promises of the Bible, God told David that one of his sons would continue to reign on his throne for ever.

“When your days are fulfilled to go to be with your fathers, I will raise up your offspring after you, one of your own sons, and I will establish his Kingdom. He shall build a house for me, and I will establish his throne for ever. I will be his father, and he shall be my son… I will confirm him in my house and in my kingdom for ever and his throne shall be established for ever.” (1Chron. 17:11-14)


This promise clearly reached far into the future. David recognized that Solomon would be an initial fulfillment, but that there had to be much more to come.


The angel Gabriel, in announcing the birth of the Messiah to Mary, made direct reference to this promise:

“And behold, you will conceive in your womb and bear a son, and you shall call his name Jesus. He will be great, and will be called the Son of the Most High; and the Lord God will give to him the throne of his father David, and he will reign over the house of Jacob for ever; and of his kingdom there will be no end.” (Luke 1:31-33)

Jesus, the Son of David, would be the fulfillment of the great promise. He would be the great king.

And Jerusalem would—forever—be the capital of the Kingdom of God. Two prophets make very clear statements on that point. The first is Jeremiah. In a context that refers to the future Kingdom age, he wrote this:

“At that time Jerusalem will be called the throne of the Lord and all nations shall gather to it, to the presence of the Lord in Jerusalem.” (Jeremiah 3:17)

The second is Ezekiel. In a vision about the future Jerusalem, the Lord told him:

“Son of man, this is the place of my throne and the place of the soles of my feet, where I will dwell in the midst of the people of Israel for ever.” (Ezekiel 43:7)

The Bible shows us that there’s been a Kingdom of God on earth before, in this land of Israel. That Kingdom will be established again by God, when he sends the Messiah. 
But the extent of the future Kingdom will be far larger…it will fill the entire earth! 

From this hill, called Mount Zion, God’s just law will be administered for the benefit of all man kind. The words of the prophet Micah are really exciting:


“It shall come to pass in the latter days that the mountain of the house of the Lord shall be established as the highest of the mountains, and shall be raised up above the hills; and peoples shall flow to it, and many nations shall come and say: “Come, let us go up to the mountain of the Lord, to the house of the God of Jacob; that he may teach us his ways and we may walk in his paths.” For out of Zion shall go forth the law, and the word of the Lord from Jerusalem. He shall judge between many peoples, and shall decide for strong nations afar off; and they shall beat their swords into plowshares, and their spears into pruning hooks; nation shall not lift up sword against nation, neither shall they learn war any more.” (Micah 4:1-3)

The idea of God taking over the earth may be unfamiliar to some people, perhaps even unsettling. But the world that will emerge under the rulership of Jesus Christ will be vastly better.

The change will be so dramatic, the Bible calls it a “new heavens and a new earth.”

Lies, injustice, crime, oppression, grinding poverty, and war will be replaced by…

…truth, justice, righteousness, and peaceful prosperity. As in the Lord’s prayer, God’s will will be done.

Let’s look at just a few of the details about the Kingdom age. 

There’ll be genuine justice and righteousness; that is, people actually doing right. Profound peace will be the result. Listen to what the prophet Isaiah promised:

“Then justice will dwell in the wilderness, and righteousness abide in the fruitful field. And the effect of righteousness will be peace, and the result of righteousness, quietness and trust for ever. My people will abide in a peaceful habitation, in secure dwellings, and in quiet resting places.” (Isaiah 32:16-18)

To complement this picture of peace, we read that physical suffering of every kind will be alleviated, and the earth itself will be restored:

“The wilderness and the dry land shall be glad, the desert shall rejoice and blossom; like the crocus it shall blossom abundantly, and rejoice with joy and singing… They shall see the glory of the Lord, the majesty of our God… Then the eyes of the blind shall be opened, and the ears of the deaf unstopped; then shall the lame man leap like a hart, and the tongue of the dumb sing for joy.” (Isaiah 35:1-6)


Eventually, even death will be no more.

“Behold, the dwelling of God is with men. He will dwell with them, and they shall be his people, and God himself will be with them; he will wipe away every tear from their eyes, and death shall be no more, neither shall there be mourning nor crying nor pain any more, for the former things have passed away.” (Revelation 21:3-4)


The Bible goes on to give additional details about this wonderful transformation; we’ve only scratched the surface.

Pollution and destruction of the creation will be reversed.

Famine will never occur.

War will be abolished.

These things are so marvelous, we may have difficulty believing they could ever happen. But as we’ve shown in other programs, Bible prophecy has an impressive track record of accuracy. We have every reason to trust that what God predicts does come to pass!

The passages we’ve looked at have given us a glimpse of a far better world, and have shown what God’s love and compassion will bring about for His creation.

There is a very important purpose behind all of this. God intends to show that He alone is God. In His Kingdom His sovereignty will be acknowledged by everyone. God has made His intention absolutely clear:

“Turn to me and be saved, all the ends of the earth! For I am God, and there is no other. By myself I have sworn, from my mouth has gone forth in righteousness a word that shall not return: ‘To me every knee shall bow, every tongue shall swear.’” (Isaiah 45:22-23)

The vision of a renewed earth ruled over by God’s King is not just an Old Testament idea. It’s a New Testament idea too. In fact, it is the ultimate Christian hope. Remember what was announced by the angel to Mary; Jesus would sit on the throne of his father David forever and his Kingdom would never end.


When Jesus began his ministry, he went about preaching the good news of the Kingdom of God. It filled his life.
差一句）
“…but Jesus said to them, “I must preach the good news of the Kingdom of God to the other cities also; for I was sent for this purpose.” (Luke 4:43)

After his resurrection, Jesus gave a forty-day Bible class to his disciples. What was his subject? The Kingdom of God.

“To them he presented himself alive after his passion by many proofs, appearing to them during forty days, and speaking of the Kingdom of God… So when they had come together, they asked him, ‘Lord, will you at this time restore the kingdom to Israel?’” (Acts 1:3,6)

The hope of the Kingdom of God fills the Acts of the Apostles. It’s the great theme of the preaching and teaching work.

Here are two quick examples. The first one comes from the time when the evangelist Philip was preaching in Samaria:

“But when they believed Philip as he preached good news about the Kingdom of God and the name of Jesus Christ, they were baptized, both men and women.” (Acts 8:12)

The second example refers to the apostle Paul’s preaching in Rome:

“And (Paul) lived there two whole years at his own expense and welcomed all who came to him, preaching the Kingdom of God and teaching about the Lord Jesus Christ quite openly and unhindered.” (Acts 28:30-31)

Note that the gospel did not consist only of the teaching of the sacrifice of Christ. It’s vital to believe that Christ died for our sins—otherwise we could not be reconciled to God and could have no hope of eternal life.

But after the reconciliation, what then? It’s also vital to understand and believe that God has an eternal Kingdom in store for His people.

Churches that miss this point are only preaching half the Gospel!

There are two parts to the gospel: First, what we are saved from—sin and death. This was the work of Jesus Christ at his first advent.


And second, what we are saved for—the Kingdom of God and giving glory to God.

The work of Jesus Christ at his Second Coming will be to establish the Kingdom of God on earth. This Kingdom will be the culmination of God’s plan of salvation.

There’s only one Christian hope.

The apostle Paul says that the Christian hope is the “hope of Israel.” Does that surprise you? Why did Paul link the Christian hope to Israel?

Think about it. If there’s only ONE hope, then what God promised in terms of salvation to people in the Old Testament must be the same as what He offered to the people in the New Testament. Actually, there’s no doubt about this point. The Bible says, because we know that there’s only one Gospel, that the Gospel was preached to Abraham:
Here let me read it to you:

“And the scripture, forseeing that God would justify the Gentiles by faith, preached the gospel beforehand to Abraham, saying, ‘In you shall all the nations be blessed.’ So then, those who are men of faith are blessed with Abraham who had faith.” (Galatians 3:6-9)

The gospel preached to Abraham included great promises, one of which was the inheritance of this land of Israel FOREVER. That means that the land I’m standing on now will be at the center of the Kingdom of God, FOR EVER. So that’s why the hope of Israel is the Christian hope!

But how does a Gentile like me get connected with the faith of Abraham? What’s the connection between a Christian and these promises? Let’s continue reading in Galatians:

“For as many of you as were baptized into Christ have put on Christ… And if you are Christ’s, then you are Abraham’s offspring, heirs according to promise.” (Galatians 3:27-29)

See, the connection is baptism! The inheritance for those baptized in Christ, is the same as the inheritance promised to Abraham. 
Here’s another question: Was the inheritance limited to just the land of Israel? No. Paul said in another letter:


“The promise to Abraham and his offspring, that they should inherit the world, did not come through the law, but through the righteousness of faith.” (Romans 4:13)

So we can see then that those who are Christ’s, who are Abraham’s offspring according to faith, will have a share in the promised worldwide Kingdom of God.


Sadly, not everyone will fall into that category. Those who have indulged their own desires, rather than living for God, will be left out. Paul reminded Christians in 1st Corinthians:

“Do you not know that the unrighteous will not inherit the Kingdom of God? Do not be deceived; neither the immoral, nor idolaters, nor adulterers, nor sexual perverts, nor thieves, nor the greedy, nor drunkards, nor scoffers, nor robbers will inherit the Kingdom of God.” (1Co.6:9-10)


So the grossly immoral will be excluded from the Kingdom. But they’re not the only ones.


There will be plenty of people who have claimed to be Christians who will also be on the outside looking in, as Jesus himself warns:

“Not every one who says to me, ‘Lord, Lord,’ shall enter the Kingdom of heaven, but he who does the will of my Father who is in heaven. On that day many will say to me, ‘Lord, Lord, did we not prophesy in your name, and cast out demons in your name, and do many mighty works in your name?’ And then will I declare to them, ‘I never knew you; depart from me, you evildoers.’” (Matthew 7:21-23)

So Jesus will decide who’s in and who’s out.

The day of Christ’s Return has been called the Day of Judgment, and so it will be. God has decreed that there will be a time when men are called to account.

The apostle Paul made this a prominent part of his preaching:

“The times of ignorance God overlooked, but now he commands all men everywhere to repent, because he has fixed a day on which he will judge the world in righteousness by a man whom he has appointed, and of this he has given assurance to all men by raising him from the dead.” (Acts 17:30-31)


So Jesus is coming to judge the world. He’s not just any judge. He won’t be like our earthly judges, who are impaired by incomplete information or their own prejudices. Jesus will judge rightly.

And Jesus understood that his was to be his job. He said:

“The Father judges no one, but has given all judgment to the Son.” (John 5:27) 

Jesus also provided an unforgettable picture of Judgment Day:

“When the Son of man comes in his glory, and all the angels with him, then he will sit on his glorious throne. Before him will be gathered all the nations, and he will separate them one from another as a shepherd separates the sheep from the goats, and he will place the sheep at his right hand, but the goats at the left. Then the King will say to those at his right hand, ‘Come, O blessed of my Father, inherit the Kingdom prepared for you from the foundation of the world.’… Then he will say to those at his left hand, ‘Depart from me, you cursed, into the eternal fire.’” (Matt 25:31-4)


This judgment will involve both the living and the dead. There will be a resurrection of both the just and the unjust, to appear before the Judge.

The teaching of resurrection appears in both Old and New Testaments. The prophet Daniel was told:

“Many of those who sleep in the dust of the earth shall awake, some to everlasting life, and some to shame and everlasting contempt.” (Daniel 12:2)

And Jesus taught:

“The hour is coming when all who are in the tombs will hear his voice and come forth, those who have done good, to the resurrection of life, and those who have done evil, to the resurrection of judgment.” (John 5:28-29)

Judgment Day means the separation of individuals for eternal life or for eternal destruction. But there’s more. Jesus will also bring God’s judgments on wicked and corrupt nations.


The Revelation contains symbolic but very dramatic descriptions of the terrible consequences to be felt by a creation that has spurned its Creator. Listen to one example:

“The third angel poured his bowl into the rivers and the fountains of water, and they became blood. And I heard the angel of water say, “Just art thou in these thy judgments, thou who art and wast, O Holy One. For men have shed the blood of saints and prophets, and thou hast given them blood to drink. It is their due!” And I heard the altar cry, “Yea, Lord God the Almighty, true and just are thy judgments!” (Revelation 16:4-7)

But the Revelation also balances the judgment on wicked men with the reward of the faithful.

“The nations raged, but thy wrath came, and the time for the dead to be judged, for rewarding thy servants, the prophets and saints, and those who fear thy name, both small and great, and for destroying the destroyers of the earth.” (Revelation 11:18)

In several places, the Bible refers to the new Kingdom as “a new heavens and a new earth,” to indicate how radical the change will be.

The apostle Peter describes world-wide judgment by fire, comparable to the global judgment by water in the days of Noah:


“The world that then existed was deluged with water and perished. But by the same word the heavens and earth that now exist have been stored up for fire, being kept until the day of judgment and destruction of ungodly men… The day of the Lord will come like a thief, and then the heavens will pass away with a loud noise, and the elements will be dissolved with fire, and the earth and the works that are upon it will be burned up.” (2 Peter 3:5-10)


The Bible, in both Old and New Testaments, presents us with two pictures of the future.

A bleak picture of destruction…

…and a glorious picture of beauty, peace and hope.

The Bible makes it clear that both of these futures will take place. Both will be on the earth. Either one is available to each of us individually, and the choice is ours!

The obvious question to be asked now is, what does it take to be part of the picture of life and hope?


It’s your choice. You must decide.

“Believe and be baptized” was the command of Jesus and the apostles.

And then, this decision must be followed by a changed life.

We have to make a commitment for the long haul.

Scripture says: “To those who by patience in well-doing seek for glory and honor and immortality, he will give eternal life.” (Romans 2:7)

And, “We share in Christ, if only we hold our first confidence firm to the end.” (Hebrews 3:14)


One short program like this clearly can’t give enough information to make such an important decision. You need first of all to make a commitment to study what the Bible says about the Kingdom, and about God’s judgments.

You don’t have to tackle this alone; we’ll mention some of the help that’s available at the end of the program.

But keep in mind that to do nothing is a decision in itself.

We’ve covered a lot of ground in this program, so let’s summarize the main points:

First, there’s been a Kingdom of God on earth before—the nation of Israel.

A much greater Kingdom has been promised for the future, which will also be centered in Israel.

Righteousness, peace, justice and truth will fill the earth, and every kind of suffering will be abolished.

Second, this Kingdom was the subject of important promises God made to Abraham and to David. Two kinds of offspring were promised: a single royal descendant, who would rule this Kingdom forever, and numerous descendants—people of faith—who would share in this Kingdom, also forever.


Third, the New Testament teaches that Jesus Christ is the promised royal son, and that by faith in Christ we can inherit the promises with him.


Fourth, Jesus has been appointed by God to judge mankind, when he returns as King. There’ll be two aspects to this judgment: The unrighteous works of mankind will be consumed, and the perpetrators of evil will be destroyed.

And, Jesus will judge individual people, both the living and the dead. He will give eternal life to the faithful, but will condemn the unfaithful to be destroyed.

Finally, we must decide which fate we want. 


It’s only by God’s love and mercy that we have any hope of eternal life. Only God can save us, but action is required on our part.

We must study so we can understand the Gospel—its demands and its great reward. Then, after we become convinced of the Gospel message, we must make a life-long commitment by being baptized into Christ. And then, we must follow through on that commitment for the rest of our lives.


All of this comes together in the simple prayer that Jesus taught us.


When we pray, “Thy Kingdom come, thy will be done on earth”…

…we are praying for the return of Christ…

…for the establishment of God’s righteous Kingdom…

…for judgment on what is unrighteous.

And, for our own salvation.

This Kingdom is an integral part of the “good news” preached by Jesus and his disciples.

And it is good news, wonderful news, to every man and woman who responds to their message of hope.
THANK YOU FOR WATCHING



For those who are interested in learning more about Bible prophecy, there are several sources of help available:

There’s a booklet that goes with this videotape. The subjects we’ve brought up here are addressed in a little more detail. If you didn’t receive the booklet, one is available from an address you will see in a moment.

This tape is distributed by the Christadelphians. Christadelphians host Bible study and discussion groups all over the world, and you are welcome to join us. You can find out about Chrisstadelphians in your area by writing to us.

Books on Bible prophecy and a variety of other Bible subjects are available. Talk to a Christadelphian friend, or again, write to us.

Most importantly, your own thoughtful reading and study are vital. God did not give us His message so we could leave it on a shelf. He expects us to make the effort to listen and understand His Word.

Here’s the address to write to for information if you don’t know how to contact the Christadelphians in your area. The Christadelphians want to help you to explore how Bible prophecy about the Middle East is important to YOUR future, and how your future can be filled with hope.
	
4. 神的国在地球上


我们在天上的父：愿人都尊你的名为圣。 愿你的国降临；愿你的旨意行在地上，如同行在天上…


耶稣教他的门徒如此祈祷，基督徒已经学习和背诵近2，000年。当耶稣教导我们祷告“愿你的国降临”时，他是这样思考的呢?

神的国在地球上
你好! 我叫诺曼-法德勒。

我叫保罗-梓尔马。

耶稣教导我们要祈祷神的国降临，让神的旨意行在地上。在这个节目里，我们将研究在祈祷得到实现时圣经里说会有什么事情发生。 首先，我们将研究一下“愿你的国降临”是什么意思。


要得到这个问题的答案，我们必须追溯到以色列这块土地的古代历史，一直到以色列这个民族的根源。


这是耶路撒冷古城，圣经称它为“大君的京城。” 起初，这位伟大的国王是大卫，他在3,000年前确立该城作为以色列的首都。


他统治以色列的十二个部落，从南方的内盖夫旷野一直到北方的黎巴嫩。大卫的宝座，他儿子所罗门的宝座被称作“主的宝座”。神亲自宣布他就是以色列人的王。 所以说，以色列古国是神在地球上的国。


在圣经最伟大的应许之一中，神告诉大卫他的一个儿子将永远座在他的宝座上行使统治权。


“你寿数满足归你列祖的时候，我必使你的后裔接续你的位，我也必坚定他的国。  他必为我建造殿宇；我必坚定他的国位直到永远。 我要作他的父，他要作我的子；我却要将他永远坚立在我家里和我国里；他的国位也必坚定，直到永远。”（历代志上17：11-14）
显然，这个应许已经明确关系到未来。大卫认识到所罗门将最初实现神的预言，但更多的实现是在后面。


天使加百利在向玛利亚宣布弥赛亚的诞生时，他直接谈到这个应许：

“ 你要怀孕生子，可以给他起名叫耶稣。 他要为大，称为至高者的儿子；主神要把他祖大卫的位给他。他要作雅名家的王，直到永远；他的国也没有穷尽。”（路加福音1：31-33）


耶稣，大卫的儿子，将实现这个伟大的应许。 他就是这位伟大的王。。


耶路撒冷将—永远—成为神的国的首都。 两位先知关于那一点说得很明确。 第一位是耶利米。 他在说到未来国的时代时写道：


“那时，人必称耶路撒冷为耶和华的宝座；万国必到耶路撒冷，在耶和华立名的地方聚集。”


第二位先知是以西结。 在关于未来耶路撒冷的异象中，主告诉他：

“人子啊，这是我宝座之地，是我脚掌所踏之地。我要在这里住，在以色列人中直到永远。”


圣经告诉我们以前地球上有一个神的国，在以色列的土地上。 当  神差遣的弥赛亚降临时，这个国将再次被神建立。

（差一句）

但未来的神国规模要大得多…它将充满整个地球! 


从这座被称为锡安山的小山，为了全人类的利益，神公义的律法将被执行。 先知弥迦的话真的激动人心：


“末后的日子，耶和华殿的山必坚立，超乎诸山，高举过于万岭；万民都要流归这山。必有许多国的民前往，说： ‘来吧，我们登耶和华的山，奔雅各神的殿。主必将他的道教训我们；我们也要行他的路。’ 因为训诲必出于锡安；耶和华的言语必出于耶路撒冷。 他必在多国的民中施行审判，为远方强盛的国断定是非。他们要将刀打成犁头，把枪打成镰刀。这国不举刀攻击那国；他们也不再学习战事。”
（弥迦书4：1-3）

神控制地球的观点对于某些人可能不太熟悉，甚至可能感到不安。 但在耶稣基督统治下的世界将肯定更加美好。


这个变化非常大，圣经称之为“新天新地。”


谎言、不义、犯罪、压迫、极度贫困和战争将被真理、正义、正直及和平的繁荣所取代。 就像在主的祈祷词中所说的那样，神的旨意将行在地上。


让我们看一下关于神国的少数一些细节。 


神国会有真正的公义和正义；也就是说，百姓做事公正。 结果就有意义深刻的和平。 且听先知以赛亚是怎么应许的：

“公平要居在旷野；公义要居在肥田。 公义的果效必是平安；公义的效验必是平稳，直到永远。 我的百姓必住在平安的居所，安稳的住处，平静的安歇所。”（以赛亚书32：16-18）


为了使这幅和平的画面更加完美，我们还看到身体上的各种痛苦都将被减轻，地球本身也将得到恢复：

“旷野和干旱之地必然欢喜；沙漠也必快乐；又像玫瑰开花，必开花繁盛，乐上加乐，而且欢呼… 人必看见耶和华的荣耀，我们神的华美…  那时，瞎子的眼必睁开；聋子的耳必开通。那时，瘸子必跳跃像鹿；哑巴的舌头必能歌唱。”（以赛亚书35：1-6）


最后，甚至死亡也将不复存在了。

“看哪，神的帐幕在人间。 他要与人同住，他们要作他的子民。神要亲自与他们同在，作他们的神。神要擦去他们一切的眼泪；不再有死亡，也不再有悲哀、哭号、疼痛，因为以前的事都过去了。”（启示录21：3-4）


圣经接着更加详细地说明了这奇妙的转换； 我们仅仅勾勒了大概。


污染和毁灭将被逆转。

饥荒永远不会再次发生。

战争将被消除。

这些事情太不可思议了，我们难以相信它们怎么可能发生。 但就像我们在其它节目中所示的那样，圣经预言有精确、令人印象深刻的轨迹记载。 我们有充分的理由相信神预言的事情会实现!


我们研究的这此经文让我们瞥见一个更加美好的世界，它们表明神的爱心和怜悯将最终肯定赐福给他的创造物。


所有这一切之后都有一个重要的目的。 神想表现他是惟一的神，在神国时代他的统治地位将得到每个人的认可。 神已完全明确地表达了他的意图：

“地极的人都当仰望我，就必得救； 因为我是神，再没有别神。 我指着自己起誓，我口所出的话是凭公义，并不返回： ‘万膝必向我跪拜；万口必凭我起誓。’”（以赛亚书45：22-23）


更新的地球由神国统治的景象不仅仅是旧约圣经里的观点。 它也是新约圣经里的观点。 事实上，它是基督徒的最终盼望。 还记得在耶稣出生时天使对马利亚说的话吗? 天使宣布耶稣将永远坐在他父大卫的宝座上，他的国将永远没有尽头。


当耶稣开始传教时，他就到处传播神国的好消息。 它充满了他的生活


“…但耶稣对他们说：‘我也必须在别城传神国的福音，因我奉差原是为此。’”（路加福音4：43）


他在复活后，为他的门徒讲述了四十天的圣经课程。 他的主题是什么呢? 就是神的国。


“他受害之后，用许多的凭据将自己活活地显给使徒看，四十天之久向他们显现，讲说神国的事…他们聚集的时候，问耶稣说：‘主啊，你复兴以色列国就在这时候吗？’”（使徒行传1：3，6）


神国的希望充满了使徒行传。 这是传教和传播工作的大主题。


以下是两个简短的例子。 第一个例子发生在福音传道者腓力在撒马利亚传教的时候：


“及至他们信了腓利所传神国的福音和耶稣基督的名，连男带女就受了洗。”


第二个例子指使徒保罗在罗马传教的时候：

“保罗在自己所租的房子里住了足足两年。凡来见他的人他全都接待，放胆传讲神国的道，将主耶稣基督的事教导人，并没有人禁止。”


请注意福音不单单包括传播基督的牺牲。 重要的是相信基督为我们的罪而死—否则的话我们不能与神和解，我们就没有永生的希望。


但是，如果和解了，然后会发生什么事情呢? 重要的是我们要理解和相信神已经为他的百姓准备了永恒的国。

如果教会错过这一点，只能说传播了一半的福音!


福音有两个部分：首先，我们如何从罪与死亡中得救。 这是耶稣基督第一次降临时的工作。


第二，我们为何得救—为了神国和荣耀神。


耶稣基督第二次降临时的工作就是在地球上建立神的国。 神的国将使神拯救的计划到达顶峰。


基督徒只有一个盼望。

使徒保罗说基督徒的盼望就是“以色列的盼望。” 这令你惊奇吗? 为什么保罗把基督徒的盼同以色列联系在一起呢?


请好好思考这一点。 如果只有一种盼望，那么，神在旧约圣经中为百姓准备的拯救就是他在新约圣经中为百姓提出的拯救。 事实上，对于这点是不容置疑的。 圣经说，只有一种福音，这福音早就传给了亚伯拉罕：
下面让我为你阅读这节经文：

差一句)
“并且圣经既然预先看明，神要叫外邦人因信称义，就早已传福音给亚伯拉罕，说：‘万国都必因你得福。’ 可见那以信为本的人和有信心的亚伯拉罕一同得福。”（加拉太书3：6-9）


传播给亚伯拉罕的福音包含了伟大的应许，其中有一个应许就是永远地继承以色列的地作为产业。 这意味我现在所站立的地将成为神的国的中心，直到永远。 所以说，以色列的希望就是基督徒的希望!


但像我这样的外邦人怎么与亚伯拉罕的信仰联系起来呢? 基督徒与这些应许之间有什么联系呢? 让我们继续阅读迦拉太书：


“你们受洗归入基督的都是披戴基督了…你们既属乎基督，就是亚伯拉罕的后裔，是照着应许承受产业的了。” （加拉太书3：27-29）


我们将通过洗礼联系起来! 这产业和应许与给亚伯拉罕的产业是相同的。 
另一个问题是：这产业只限于以色列这块土地吗? 不是。因为保罗在另一封信中写道：


“因为神应许亚伯拉罕和他后裔，必得承受世界，不是因律法，乃是因信而得的义。”（罗马书4;13）


所以，我们可以看出来，那些既属于基督者，因信成为亚伯拉罕后商的人都能分享神应许的国。


不幸的是，并不是每个人都属于这个范围之内。 那些只顾自己尽情享受，而不是为神而生活的人将被撇下。 保罗提醒基督徒：

“你们岂不知不义的人不能承受神的国吗？ 不要自欺！无论是淫乱的、拜偶像的、奸淫的、作娈童的、亲男色的、偷窃的、贪婪的、醉酒的、辱骂的、勒索的，都不能承受神的国。”(哥林多前书6：9-10)

所以，极不道德者将被排除在天国之外。 但是，他们不是惟一者。

许多自称基督徒的人就像耶稣警告他们的那样，只能做神国的旁观者：


“凡称呼我‘主啊，主啊’的人不能都进天国；惟独遵行我天父旨意的人才能进去。 当那日必有许多人对我说：‘主啊，主啊，我们不是奉你的名传道，奉你的名赶鬼，奉你的名行许多异能吗？’ 我就明明地告诉他们说：‘我从来不认识你们，你们这些作恶的人，离开我去吧！’”（马太福音7：21-23）


所以，耶稣将决定谁进谁出。

耶稣返回的那一天被称作审判日，这一天这些事情一定会发生。 神已经命令一个时间对所有的人进行清算。


使徒保罗就此突出地传播了他的教义：


“世人蒙昧无知的时候，神并不监察，如今却吩咐各处的人都要悔改。因为他已经定了日子，要藉着他所设立的人按公义审判天下，并且叫他从死里复活，给万人作可信的凭据。”（使徒行传17：30-31）


所以，耶稣将来审判世人。 他不是普通的审判官。 他不像世上任何审判官，由于信息不全或自己的偏见作出不公正的判决。 他会作出公正的审判。

耶稣知道那就是他的工作。 他说:


“父不审判什么人，乃将审判的事全交与子。”
（约翰福音5：27）

耶稣还为审判日描绘了一幅令人难忘的画面：


“当人子在他荣耀里，同着众天使降临的时候，要坐在他荣耀的宝座上。

“万民都要聚集在他面前。他要把他们分别出来，好象牧羊的分别绵羊山羊一般，把绵羊安置在右边，山羊在左边。 于是王要向那右边的说：‘你们这蒙我父赐福的，可来承受那创世以来为你们所预备的国’…王又要向左边的说：‘你们这被咒诅的人，离开我！进入那为魔鬼和他的使者所预备的永火里去！’”（马太福音25：31-4）


审判既涉及活着的人又涉及死去的人。 正义者和非正义者都有复活，出现在审判官的眼前。


复活的教义既出现在旧约里又出现在新约里。 但以理先知被告知：


“睡在尘埃中的，必有多人复醒。其中有得永生的，有受羞辱永远被憎恶的。”（但以理书12：2）


耶稣教导：

“时候要到，凡在坟墓里的，都要听见他的声音，就出来。行善的，复活得生；作恶的，复活定罪。”
（约翰福音5：28，29）

审判日意味着将得到永生的人与被永远毁灭的人分离。但是不仅仅如此， 耶稣还审判邪恶与堕落的民族。


启示录具有象征意义，而且还生动地描述了那些弃绝造物主的人要承担可怕的后果。 且听一个例子：


“第三位天使把碗倒在江河与众水的泉源里，水就变成血了。 我听见掌管众水的天使说：昔在、今在的圣者啊，你这样判断是公义的； 他们曾流圣徒与先知的血，现在你给他们血喝； 这是他们所该受的!” 我又听见祭坛中有声音说：是的，主神全能者啊，你的判断义哉！诚哉！”（启示录16：4-7）


但启示录还权衡了对邪恶者的审判与对信徒的报答。

“外邦发怒，你的忿怒也临到了；审判死人的时候也到了。你的仆人众先知和众圣徒，凡敬畏你名的人，连大带小得赏赐的时候也到了。你败坏那些败坏世界之人的时候也就到了。”（启示录11：18）


在多个地方，圣经把新的国说成“新天和新地”，表明这种变化是多么重大啊。


使徒彼得将全世界火的审判比作在挪亚时代在全球水的审判：


“故此，当时的世界被水淹没就消灭了。

“但现在的天地还是凭着那命存留，直留到不敬虔之人受审判遭沉沦的日子，用火焚烧… 但主的日子要像贼来到一样。那日，天必大有响声废去，有形质的都要被烈火销化，地和其上的物都要烧尽了。”（彼得后书3：5-10）

圣经，包括旧约和新约，为我们的未来展示了两幅画。

一幅是毁灭的阴森恐怖的画…

…另一幅是美丽、和平与希望的荣光的画。


圣经说得很明确，两种未来都会实现。 它们都会出现在地球上。 对于我们自己来说，两种未来都是可以得到，选择就掌握在我们的手里!


现在需要提的问题是，怎么做才能与这样的生命与盼望相关？


这在乎你的选择。 你必须决定。

“信而受洗”是耶稣和使徒们的吩咐。


在你做出决定之后就应改变生活。


我们为此必须付出长期的努力。


圣经说： “凡恒心行善、寻求荣耀、尊贵，不能朽坏之福的，就以永生报应他们。”（罗马书2：7）


“我们若将起初确实的信心坚持到底，就在基督里有份了。”（希伯来书3：14）

像这样一个简短的节目不足以为如此重要的决定提供足够的信息。 你们首先需要研究圣经如何叙说神国，如何说明神的审判。

你无需一个人独自应对这些问题；在该节目结束时我们将说明一些你可以获得的帮助的方法。


但请记住，什么也不做本身就是一种决定。

在这个节目里我们已经涉及了许多的内容，现在让我们总结一下要点：

第一,以前在地球上有一个神的国—以色列国。


神已经应许了一个更伟大的国，以以色列为中心。


正义、和平、公正与真理将充满整个地球，所有的痛苦都将被消除。


第二，神的国是神应许给亚伯拉罕及大卫的重要主题。应许的对象包括两种不同类型的后裔：第一是大卫王的后裔，只有一位，他将永远统治神的国，另一种后裔—是有信心的信徒—他们也将永远地分享神的国。


第三，新约圣经教导我们耶稣基督是被应许的王的后裔，靠着在基督里的信仰我们也能在基督里继承这些应许。


第四，耶稣受神的指派，在他返回为王时审判人类。 这次审判有两个方面： 人类一切不义的工作将被消灭，所有的作恶者将被毁灭。


耶稣将审判个人，包括生者与死者。 他将把永生赐给信徒，还将被判定属于不信的人毁灭。


最后，我们必须为自己的命运作出选择。 


只能出于神的爱心和怜悯我们才能拥有永生的希望。 只有神才能拯救我们，但需要我们这边采取行动。

我们必须学习才能理解福音—理解福音的要求以及福音伟大的奖赏。在相信这福音消息后，我们还必须作出终身的承诺，受洗归入基督然后，我们要为这项承诺奉献我们的余生。


所有这一切都概括在耶稣教导我们的简单主祷文里。


当我们祈祷, “愿你的国降临, 愿你的旨意行在地上”时…

…我们在祈求基督再来…

…我们在祈求建立神的义的国…

…我们在祈求审判一切不义之人。

还有我们自己的拯救。

神国是耶稣及其门徒所传播“好消息”的组成部分。


它对响应他们希望消息的每个男人和女人来说都是好消息，奇妙的消息。

谢谢观看


对于那些有兴趣更多地学习圣经预言的人，有些资源可提供帮助:


有一本配有录像带的小册子。 我们在此讨论的主题将作更加详细的说明。 如果你没有收到过该小册子, 你一会儿后看到的地址可以提供。


带子由基督弟兄会分发。 基督弟兄会在全世界主持圣经研究和讨论，欢迎您加入我们。 写信给我们，您就能在当地找到基督弟兄会。


可供关于圣经预言以及众多其它圣经主题的书籍。 和一位基督弟兄会的朋友交谈，或两次写信给我们。


特别重要的是， 您自己有头脑的阅读与研究。 神把他的消息给了我们，不是让我们放在书架上。 他希望我们努力听他的道、理解他的道。


如果您不知如何联系当地的基督弟兄会，您可以写信给这个地址，了解信息。 基督弟兄会希望帮助你探索关于中东地区的圣经预言对你的未来多么重要，你的未来如何能充满希望。



